
Protokół nr 7/11 
z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
z dnia 15 września 2011 r. 

 
Ad. 1 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska otworzył Przewodniczący 

Aleksander Dolczewski, który powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 
 
Ad.2 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Aleksander Dolczewski 

• Wiceprzewodniczący:    Czesław Kołak 

• Członkowie:      Krzysztof Deutsch 

Ireneusz Lesiński 

 

Nieobecny był pan Krzysztof Nawrocik. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli również: 

• Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Andrzej 
Szumski, 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Aleksander Dolczewski przedstawił porządek posiedzenia.  

W wyniku głosowania porządek został przyjęty głosami 4 „za”. 

 

Ad. 4 

Protokół Nr 5/11 z dnia 15 czerwca 2011 r. przyjęto w wyniku głosowania: 4 głosy „za”. 

Protokół Nr 6/11 z dnia 21 czerwca 2011 r. przyjęto w wyniku głosowania: 4 głosy „za”. 

 

Ad.5 

Omówienie spraw wsi i rolnictwa w Powiecie Gostyńskim. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że należałoby się wspólnie zastanowić nad 

tematyką, która miałaby się znaleźć w przedmiotowej informacji.  

Naczelnik Pan Andrzej Szumski wyjaśnił, że na przestrzeni tych kilku lat tematy były 

bardzo różne. Dotyczyły między innymi przystąpienia do Unii Europejskiej, przetwórstwa, 

produkcji trzody chlewnej, mleka, wołowiny, produkcji buraka cukrowego, ekonomiki 

przedsiębiorstw.  

 



W ubiegłym roku informacja ta zawierała między innymi: 

- organizacji imprez na terenach wiejskich, 

- gospodarstw agroturystycznych, 

- organizacji wypoczynku dla dzieci, 

- dostęp do przedszkoli, 

- zwrot akcyzy do paliwa rolniczego, 

- dopłaty do materiału siewnego, 

- funkcjonowanie organizacji pozarządowych.   

Naczelnik wyjaśnił, że członkowie Komisji muszą w pierwszej kolejności zdefiniować tematy.  

Przewodniczący Komisji zasugerował, aby jednym z tematów była gospodarka wodna. 

Radny Kołak zaproponował, aby ująć w tej informacji sprawę Rowu Polskiego a także 

informację dotyczącą terenów zalewowych oraz spółek wodnych.  

Radny Pan Deutsch stwierdził, że możnaby również ująć temat dotyczący rewitalizacji 

stawów na terenie powiatu a także zadrzewień – nasadzenia drzew, pasy śródpolne.  

Zdaniem Radnego Kołaka warto by również wspomnieć na temat działalności kół gospodyń 

wiejskich działających na terenie Powiatu Gostyńskiego. 

 

Komisja zdefiniowała następujące tematy do omówienia spraw wsi i rolnictwa w 
Powiecie Gostyńskim 

1. Spółki wodne, melioracja, program małej retencji. 

2. Działalność kół gospodyń wiejskich. 

3. Hodowla bydła mięsnego na przykładzie rasy Limousine. 

4. Realizacja programu likwidacji wyrobów zawierających azbest.  

 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska postanowiła, że na kolejne 
posiedzenie Komisji przygotuje w porozumieniu z Naczelnikiem Szumskim 
opracowanie ww. tematów.  
 
Ad. 6 

Zapoznanie z informacją na temat przebiegu prac związanych z usuwaniem wyrobów 

zawierających azbest. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zabranie głosu Naczelnika Wydziału Rolnictwa, 

Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

Naczelnik Pan Andrzej Szumski poinformował, że  przetarg nieograniczony na usuwanie 

wyrobów zawierających azbest wygrała firma „TADBUD” Sp. z o. o z miejscowości Czermin. 

Miejscem składowania odpadów będzie Zakład Utylizacji Odpadów Sp. z o.o w Koninie.  

 



Ceny, które będą obowiązywały demontaż, transport oraz unieszkodliwienie azbestu to 

kwota 0,52 zł za kg plus 8% VAT (dotacja z WFOŚiGW wyniesie 0,40 zł netto). Wyroby 

nieużytkowane 0,26 zł za kg plus 8%VAT (dotacja z WFOŚiGW wyniesie 0,20 zł netto). 

Dotacja nie może przekroczyć 50% kosztów zadania netto.  

Zadanie realizowane jest na bieżąco. Od 3 października br. będzie transport na składowisko 

odpadów niebezpiecznych.  

Wnioski o usuwanie wyrobów azbestowych składane są do poszczególnych gmin i później 

trafiają do Starostwa.  

Zadanie jest realizowane wzorem lat ubiegłych z udziałem środków z gmin i WFOŚiGW.  
 
Ad. 7 

W punkcie wolne głosy i wnioski głosu nie zabrano.  

 

 
Ad. 8 
Przewodniczący Komisji Aleksander Dolczewski podziękował zebranym za przybycie, po 

czym zamknął posiedzenie komisji. 

 

 
                    Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska
     

                                                                                     Aleksander Dolczewski 
 
 

Protokołowała: Joanna Bilińska 

 

 

 

  

 


